
 
 20181127 Protokoll Styrelsemöte Södra Trögs IK  
Närvarande: Henrik Jowilin, Henry Petersén, Joakim Englund, Max Segerskjöld Petter Hörberg, Niklas Hallgren, 
Martin Lidberg, Anna Linder 
Frånvarande: Peter Hedman, Fanny Knutsson, Johanna Krantz. 
 
§ 97 Mötet öppnades av ordförande  
§ 98 Val av sekreterare: Styrelsen valde Peter Hörberg till sekreterare  
§ 99 Val av justerare: Styrelsen valde Martin Lidberg och Niklas Hallgren till justeringsmän  
§ 100 Godkännande av dagordning: Styrelsen godkände dagordningen  
§ 101 Föregående protokoll: Föregående protokoll lades till handlingarna 
§ 102 Ekonomirapport: Arbete pågår gällande bokslut. Väntar rapport från de ansvariga från 60års festen för 
att kunna bokföra detta. Kommer även se över faktureringen till kommunen gällande ungdomsgården. 
§ 103 Grenledarrapport:  
• Fotboll Seniorer: Har frivilliga träningar där uppslutningen är låg. 

• Innebandy senior: Antalet deltagare på träningarna har minskat något. 

• P07/08: Är igång och tränar en gång i veckan.  

• F09/10: Är igång och tränar en gång i veckan. 

• P/F 11: Är igång och tränar en gång i veckan.  

• Idrottslek: Årskull 12/13 är igång och tränar en gång i veckan. Årskull 14 har kommit igång och provat 
2tillfällen vid samma tid som 12/13 och kommer att fortsätta ytterligare onsdagar fram till jul. Henrik Jowelin 
kommer att samla föräldrar i årskull 14 och berätta om STIK.   

Seniorgymnastik: inget nytt  
Innebandy herrlag: söndagar 19.30, just nu mer A-lagsspelare än motionärer  
Innebandy damlag: har kommit igång med sin verksamhet  
§104 Uppföljning/rapport grupper  
a) Sponsorgrupp: Inget att rapportera  
b) Cafeteriagrupp: Inget att rapportera, flyter på. 
c) Hemsida/sociala medier: inget särskilt att rapportera. 
d) Ungdomsgården: Det har varit ungdomar som har stört verksamheten och inte följt instruktioner ifrån 
ledare. Dessa ungdomar har blivit avvisade från lokalen. Detta för att ge en tryggare närvaro för de ungdomar 
som vistas i lokalen. Samtal förs gällande att sätta en övre åldersgräns till fyllda 15år.  
  
§ 105 Genomgång information mail brev mm: inget att rapportera  
§ 106 Uppföljning /Information  
a) 60-årsfesten: Samtliga som närvarar på mötet tycker det varit en mycket lyckad kväll. Bra blandning mellan 
barn/ungdom och vuxna.  
c) Valberedningsarbetet: Valberedningen tar fram en lista på tilltänkta personer dels gällande uppdrag i 
föreningen men även vilka som ansvarar för att tillfråga personerna. 
Niclas Hallgren avvaktar med att lämna besked om att fortsätta som ledamot eller inte, beroende på om 
Seniorlaget i fotboll får en tränare eller ej.  
d) Medlems- och deltagaravgifter: Faktureras ut till de lag/motionsgrupper som inte har fått dessa.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



§107 Övriga frågor: Innebandy senior efterfrågar system för att underlätta utbetalning av dommaravgifter, 
Max Segerskjöld och Anna Linder ser över detta gemensamt.  
Vidare är innebandy målen inte godkända för seriespel. Detta och problem med flugor på spelplanen skall tas 
upp med lokalbokningen, Joakim Englund kontaktar lokalbokningen gällande detta.  
 
§108 Boka och planera nästa möte: Nästa möte Måndag 21 januari kl.19.00. Kallelse skickas via laget.se- 
samtliga skall besvara ja eller nej i god tid innan mötet  
§109 Mötet avslutades av ordförande  
 
 
_____________________________________ ___________________________________  
Henrik Jowilin, ordförande                                   Petter Hörberg, sekreterare  
 
 
 
___________________________________ ___________________________________  

Martin Lidberg justeringsman                               Niklas Hallgren, justeringsman 


